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Írásbeli kérdé s
Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni a Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Mikor lesz Nagymaroson újra rend őrőrs?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Önkormányzati képviselői megkeresés alapján, Nagymaros város közbiztonság i
helyzetének javítása érdekében fordulok Önhöz .

Rendkívül sajnálatosak azok az adatok, amelyeket a Váci Rendőrkapitányság Vezetőj e
által készített éves beszámoló tartalmaz. Eszerint Nagymaroson a 2012-es évben 225
bűncselekmény történt, amely a Verőcei Rendőrs illetékességi területéhez tartozó 5 település
közül a legmagasabb – különösen sajnálatos, hogy emberöléses bűntett is megtörténhetett az
elmúlt évben. S ezek természetesen „csak” a hivatalos statisztikai adatok, de tudjuk, hogy j ó
pár kisebb súlyú cselekmény nem is válik ismertté a bűnüldöző hatóságok számára, mivel az
állampolgárok nem bíznak eléggé a felderítés hatékonyságában .

Korábban a településnek önálló rend őrőrse volt. Meggyőződésem, hogy ezen
elfogadhatatlan közbiztonsági helyzet érdemi javítása csak az egykori rendőrőrs kellő számú
állománnyal történő újranyitásától várható, ugyanakkor felmerült – az önkormányza t
javaslataként – egy három fős KMB-s csoport felállítása is, sajnos mindezidáig érdemi
visszhang nélkül.

Tisztelt Miniszter Úr! Nyilvánvaló, hogy a közel ötezer fős város közbiztonságának
megerősítése érdekében azonnali intézkedésre van szükség . Bízva Miniszter Úr e tárgykörben
tett korábbi ígéreteiben, várom megnyugtató és érdemi válaszát .

Tisztelettel :

Budapest, 2013 . augusztus 26 .
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